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1. Genomgång av föregående protokoll 

 

 Rumslistorna på näringslära är ej helt uppdaterade. Detta kommer att åtgärdas 

kontinuerligt. 

 

 Nya skyddsombud har valts på livsmedelsteknologi med tillträde fr.o.m. 1 april 

2012. Emma Magnusson är skyddsombud och Hans Bolinsson ställföreträdande 

skyddsombud. Lisbeth Persson och Christer Fahlgren fortsätter som 

skyddsombud för näringslära och hygiengruppen.  

 

 Arbetet med att röja upp i apparatförrådet har påbörjats av Dan Johansson. Det 

kommer att ske löpande och beräknas bli slutfört under året. 

 

 

2. Systematisk arbetsmiljöuppföljning 

 

 Kemicentrum har bett Livsmedelsteknik att svara på vissa frågor kring 

arbetsmiljön såsom om utvecklingssamtal genomförs regelbundet, hur många 

som har gått första hjälpen respektive brandskyddsutbildning, om 

arbetsmiljökurser har gåtts av ansvariga samt hur ansvarat för studenternas 

arbetsmiljö hanteras. 

o Rutinerna för utvecklingssamtal bör förbättras och även doktorander bör 

ha utvecklingssamtal med lönesättande chef. 

o Antalet individer med första hjälpen utbildning är tillräckligt. De som 

behöver uppdatera brandskyddsutbildningen har blivit informerade. 

o Rutinerna för säkerhetsintroduktioner för studenter är bristfälliga på 

livsmedelshygien och behöver förbättras.  

 

 

3. Miljödiplomering 

 

 Kemicentrum har god chans att bli miljödiplomerat. En handlingsplan för 

miljödiplomering har skickats ut till de närvarande på mötet och ska läsas 

igenom tills nästa möte. 

 

4. Psykosociala frågor 

 

 En psykosocial skyddsrond ska genomföras 1 gång/år. Antalet svar på den 

psykosociala enkät som delades ut under 2011 var dock få varvid enkäten måste 

uppmärksammas mer. Resultaten från 2011 kan föreslagsvis gås igenom på ett 

fredagsmöte. 

 

 



5. Övriga frågor 

 

 KLARA 

o Marie Kala föreslogs som ny inventerare för hygiengruppen. 

o Lisbeth Persson blir ny administratör efter Margareta Johansson. 

o Siv Ahrné blir övergripande inventerare för samtliga avdelningar. 

o Användande av streckkodsläsare för inventering har föreslagits. 

Nuvarande inventerare är dock ej intresserade av denna teknik för 

närvarande. 

 

 Skyddsrondsprotokoll 

o Siv tog upp frågan om hur skyddsrondsprotokollen arkiveras. Protokollen 

skickas till Eva Qvarnström och arkiveras där.  

 

 Arbetsmiljöverkets besök 

o Arbetsmiljöverket har besökt andra institutioner på kemicentrum och 

påpekat faktorer såsom att ögonduschar, dragskåp och brandsläckare ej 

har kontrollerats inom satta tidsramar. Vi bör således vara 

uppmärksammare på dessa tidsramar även på vår institution.  

o Siv påpekade även att vi ansvarar för städerskornas säkerhet. Detta bör 

hållas i åtanke och en bättre dialog mellan forskare och städerskor bör 

upprättas. 

 

6. Nästa möte 

 

 Nästa möte är satt till tisdagen den 28 augusti kl. 09.00 på livsmedelsteknologi 

vån +1 hus V. 

 


